

السيرة الذاتية باختصار

البروفيسور رمضان أحمد يوسف المجراب رئيس الجامعة البريطانية الليبية المؤهل العلمي دكتوراه في مجال اللغة الإنجليزية والترجمة جامعة ليدز بريطانيا الدرجة العلمية أستاذ دكتور

emails: Ramadan.almijrab@lbu.ly amadan.almaijrab@uob.edu.ly

Or: ramahmadmegrab@yahoo.com

تحصل على درجة للسانس في مجال اللغة انجليزية من جامعة قاريونس بنغازي ليبيا تحصل على الماجستير في اللغة الإنجليزية والترجمة من جامعة سالفورد مانشستر بريطانيا. تحصل على درجة الدكتوراه في مجال اللغة الإنجليزية والترجمة من جامعة ليدز بريطانيا حيث قام بالتدريس بالجامعة المذكورة أستاذا متعاونا طيلة فترة دراسة الدكتوراه. حاليا منسق الدراسات العليا بقسم اللغة الإنجليزية بكلية الآداب جامعة بنغازي محاضر لطلاب المرحلة الجامعية بكلية اللغات جامعة بنغازي محاضر لطلبة الماجستير كلية اللغات جامعة بنغازي محاضر لطلبة الماجستير كلية اللغات جامعة بنغازي محاضر بقسم اللغة الإنجليزية بكلية اللغات والترجمة الجامعة الليبية البريطانية مشرف على أكثر 35 رسالة ماجستير في مجال اللغة الإنجليزية والترجمة ممتحن خارجي وداخلي لرسائل الماجستير في مجال اللغة الإنجليزية والترجمة بجامعة بنغازي والأكاديمية الليبية طرابلس وبنغازي حضر المؤتمرات علمية في كل من ليبيا وبريطانيا وأمريكا وكندا الصين واسبانيا وتركيا والامارات

له مقالات منشورة بكل من ResearchGate, Google Scholar الى حوالي .30.000 قارئ حيث سيبلغ عدد القراء في موقع الباحثين ResearchGate الى حوالي .2021 قارئ بنهاية عام . 2021 حسب احصائيات الموقع المذكور.

رئيس قسم اللغة الانجليزية بكلية الآداب جامعة قاريونس سابقا رئيس سابق لقسم اللغة الإنجليزية بكلية الآداب والعلوم المرج جامعة قاريونس





Professor. Dr. Ramadan Ahmed Al-Mijrab President of the Libyan British University, Benghazi, Libya.

Emails:

ramadan.almijrab@lbu.edu.ly ramadan.almaijrab@uob.edu.ly ramahmadmegrab@yahoo.com

BRIEF BIOGRAPHY

He obtained a bachelor's degree in English language and literature from Garyounis University, Benghazi, Libya.

He holds a master's degree in English language and translation from the University of Salford, Manchester, Britain.

He holds a PhD in the field of English language and translation from the University of Leeds, Britain, He worked as a tutor for 4 years at the aforementioned university.

Coordinator of graduate Studies at the Faculty of Arts, University of Benghazi

Head of the English Department at the Libyan Academy, Benghazi Branch Senior Lecturer at the undergraduate level at the Faculty of Languages, Benghazi University

Senior Lecturer at MA level, faculty of Languages, University of Benghazi Senior Lecturer at PhD level, faculty of Languages, University of Benghazi Senior Lecturer at the English department, Faculty of Languages and Translation, Libyan British University.

Senior lecturer of translation studies at the Libyan Academy/Benghazi Supervisor of more than 35 MA theses in the field of translation studies and text-linguistics.

External and internal examiner for MA theses in the field of English and translation at the University of Benghazi and at the Libyan Academy in Tripoli and Benghazi

He attended scientific conferences in Libya, UK, USA, Canada, China, Spain, Turkey and the UAE.

He is an active researcher and published many articles in the following sites: **Google Scholar**, **Academia** and **ResearchGate**, His published articles in **ResearchGate** will reach 30,000 readers worldwide by the end of the 2021 according to the statistics done by the abovementioned site.

He was the head of the English department, at the faculty of Arts Benghazi, Garyounis University.

He was the head of the English Department at the faculty of Arts and Sciences, Al-Marj, Garyounis University

Former Head of the English Department at the faculty of Education, Al-Marj, Garyounis University

He has been an active member of the Northwest Translators Association, Manchester,

Former member of the American Translators Association. He is the founder of the interpreting group in Benghazi.

Publications: